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“Volem valorar la
poesia de la vida
corrent”

Nadine Chirizzi i Bruno
Mastroianni són un matrimoni
jove de Roma. En aquesta
entrevista expliquen com han
descobert en el missatge de sant
Josepmaria una inspiració per
trobar la felicitat en les coses de
cada dia.

16/09/2008

"Ens vam conèixer a l’època de
l'institut –explica Bruno- i va ser



Nadine qui em va aconsellar
participar en un recés espiritual. Així
va néixer en mi el desig de conèixer
millor els ensenyaments de
Josepmaria Escrivà".

"Li vaig donar aquest consell a Bruno
–explica Nadine- perquè jo ja acudia
als recessos espirituals que ofereix
l'Opus Dei. M’havien estat útils i per
això vaig pensar transmetre el desig
d’aquesta experiència a qui llavors
era el meu promès". 

Va ser l'inici d’un creixement?

BRUNO: A poc a poc vaig anar
descobrint que el missatge de
Josepmaria Escrivà de Balaguer
estava en perfecta sintonia amb la
meva vida. M’agradava la idea que
fos possible santificar-se sense aïllar-
se del món, estudiant, treballant,
divertint-se...

NADINE: És bonic tenir consciència
dels propis defectes i comprendre els



propis límits. Això ens empeny a
cercar constantment el diàleg amb
tothom, sense sentir-nos superiors a
ningú. Anar sempre a més és el
descobriment de l’amor de Déu que
pot ajudar-nos en el camí de la
santificació personal.

Fins a quin punt és important per
als joves santificar-se amb el
treball?

BRUNO: És important per contribuir
a la societat a través del propi treball.
A més a més, pot afavorir la
possibilitat de conèixer amics nous a
qui comunicar el descobriment de
l’amor de Déu. Qui troba la felicitat
no pot quedar-se-la per a ell. Ha de
donar-la als altres. És encara més
bonic ser amics quan es
comparteixen experiències així de
profundes. 

NADINE: Santificar el treball
significa també estar disponible per
als companys que necessiten ajuda.



Certs petits gestos poden afavorir
l’amistat i obrir el cor de les
persones. D’aquesta manera, els
col·legues tenen ganes de parlar i
confiar-se. Això ajuda a ser més
optimistes i descobrir entorn de
nosaltres a tanta bona gent, més que
la que ens puguem imaginar.

Què significa realment ser feliç i
divertir-se?

NADINE: Descobrir l’alegria de les
coses petites. Per divertir-se, no cal
deixar-se atropellar per experiències
irresistibles. N’hi ha prou amb fer
coses bones, també senzilles,
valorant la poesia de la vida corrent.
Per exemple, una excursió, un
passeig o un sopar a casa dels amics,
que permeti dialogar i trobar-se, en
l’autèntic sentit de la paraula.

Al llarg de la seva vida, sant
Josepmaria Escrivà de Balaguer es
va dedicar moltíssim als joves.



Vosaltres personalment, què heu
rebut del fundador de l'Opus Dei? 

BRUNO: Penso sovint en l’historia
dels primers anys de l'Obra, quan el
Fundador estava envoltat d’uns pocs
nois decidits a posar en joc la seva
vida. Ell sempre va apostar molt pels
joves, obrint-los perspectives
grandíssimes. Per aquesta raó, deia
sempre: Somieu i us quedareu curts.

NADINE: L’amor de sant Josepmaria
Escrivà pels joves és el mateix que
sap transmetre el Papa: la seva gran
confiança en què realment podem
ser el futur del món.
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